
 
 

 
 

 

VERSLAG 
Verslag milieuraad 
Datum: donderdag 15 februari 2018 om 20.00 uur 
Plaats: raadzaal (gemeentehuis) 
 

Aanwezig: 

Stemgerechtigde leden Patrick De Cauwer, Marc De Meulenaere, 
Hugo De Witte, Jan Dhollander, Hector 
Geerts, Francine Jaspers, Bert Raets, Peter 
Relaes, Erik Rombaut, Francine Rombaut, 
André Smet, Marcel Van Puymbroeck, Lut 
Vyvey, Walther Van Waesberghe, Buyens 
Johan, Carine De Block, De Permentier 
Annette, Albert Van Moer 

Waarnemende leden Pascal Buytaert 
Secretaris Kathleen Cappaert 
Sprekers Philippe Smeets, Chantal vergauwen 
 

Verontschuldigd: 

Stemgerechtigde leden Tom Thielman, Ivo Van Duyse, Eric De 
Deckere, Veerle Van Deun, Walter 
Scheerders, Van De Voorde Femke 
 

Waarnemende leden Harry Caslo 
 

Afwezig: 

Stemgerechtigde leden Corneel De Windt, Roger Tack, Tine 
Vanackere, 

Waarnemende leden Tom Ruts 
 

Agenda 

• Goedkeuring vorig verslag 
• Vulplaats sproeitoestellen 
• Exoten Wallenhof 
• Waterlandschap 
• Benoveren 
• Gezamenlijke Wase Milieuraad 
• Varia 
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Punt 1 – Vorig verslag:  

De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn in verband met het verslag van de vorige 
vergadering. 

Volgende opmerkingen worden gegeven: 

Pascal Buytaert Tijdens de vorige vergadering werd als opmerking gegeven dat er te 
weinig terugkoppeling is. 
Op twee openstaande punten komen we bij deze terug: 

- Sluipverkeer in de polderwegen: 
Er werd een anonieme verkeersmeting in de Sint-Kornelisstraat in 
Meerdonk uitgevoerd.  
Het meettoestel verstrekt cijfers over de aard, de hoeveelheid en 
de snelheid van de voertuigen. De opstelling vond plaats 7d/7d en 
24u/24u. 
Gemiddeld dagverkeer: 344 bewegingen in de rijrichting van de 
Molenhoekstraat. Het verkeersplatvorm stelt vast dat de Sint-
Kornellisstraat een matige verkeersfunctie vervult. 
Het zwaar verkeer ligt lager dan 10%. Dit houdt in dat bij 
meetresultaten onder 10 % het zwaar verkeer beheersbaar is. 
De snelheidsbeperking in het gedeelte van de meting bedraagt  
70 km/uur.  
85 % van de voertuigen die de meter zijn gepasseerd, reden niet 
sneller dan 61 km/uur. 

Bert Raets De situatie is reeds verbeterd. Dit door het instellen van een maximum 
tonnage in Beveren. 

Pascal Buytaert Een tweede openstaande vraag was het standpunt van de gemeente 
betreffende het statiegeldsysteem: 
Reeds op 3 juli 2017 sprak het college van burgemeester en schepenen 
zich uit voorstander te zijn van de invoering van het statiegeldsysteem. 
Tevens besliste het college van burgemeester en schepenen om toe te 
treden tot de statiegeldalliantie.  

Besluit: het verslag wordt goedgekeurd 

Punt 2 – Vulplaats sproeitoestellen: 

Inleiding: voorzitter 

Bespreking: Philippe Smeets (gemeente Sint-Gillis-Waas) 

Landbouwers vullen hun sproeitoestellen in Oost-Vlaanderen nog altijd te dicht bij 
waterlopen aan waardoor de kans op puntvervuilingen groot is. Om deze problematiek aan 
te pakken wordt in de Lange Nieuwstraat de aanleg van de eerste Oost-Vlaamse openbare 
vulplaats voor sproeitoestellen ingepland. De projectleider is het Provinciaal Centrum voor 
Groenteteelt Oost-Vlaanderen. Dit project maakt deel uit van een Provinciaal Plattelands en 
Ontwikkelingsplan (PDPO-project) en wordt voor 65 % gesubsidieerd door de provincie 
Oost-Vlaanderen en Europa. Op 1 maart 2018 wordt het lastenboek voorgelegd aan de 
gemeenteraad. De vulplaats zou operationeel zijn tegen eind juni 2018. 

Volgende opmerkingen worden gegeven: 

Bert Raets Worden de mensen hiervan verwittigd ? 
Philippe Smeets Ja 
Jan Dhollander Wat met de wetgeving, wat met de andere boeren?  Dit is dweilen met 

de kraan open. 



 
 

André Smet Wat gebeurt er met de vervuilde grond? Wordt deze gesaneerd? 
Philippe Smeets Het vullen zal op deze manier gecontroleerd gebeuren.   
Carine De Block Waaruit bestaat de filter? 
Philippe Smeets Het is een filter met cocos, er moet niet veel gespoeld worden. 
André Smet In de Geule wordt het water met tankwagens opgezogen. 
Philippe Smeets De vulplaats maakt gebruik van een terugslagklep. 
Besluit: kennisname 

Punt 3 – Exoten Wallenhof: 

Bespreking: Philippe Smeets 

In de waterpartij van het Wallenhof te Sint-Pauwels werd de exoot waterwaaier 
gesignaleerd. Deze exoot komt voor op de Europese lijst van zorgwekkende, invasieve 
exoten en moet daarom verplicht bestreden worden. De eigenaar staat in voor het 
verwijderen.  De vissen worden gevangen en de waterpartij wordt drooggelegd. De slib- 
en plantenlaag wordt afgegraven en afgevoerd naar Kluizenmeersen.  4 aannemers 
hebben zich kandidaat gesteld. In de opdracht is tevens een nazorg voorzien van drie 
jaar in samenwerking met de provincie Oost-Vlaanderen. De werken worden begin juli 
2018 – eind augustus 2018 voorzien.  

Volgende opmerkingen worden gegeven: 

Erik Rombaut Hebben de aannemers ervaring in deze materie? 
Philippe Smeets Ja en daarom is er ook een nazorg van 3 jaar voorzien. 
Besluit : kennisname 

Punt 4 – Waterlandschap: 

Inleiding: voorzitter 

Bespreking: schepen Chantal Vergauwen – powerpointvoorstelling. 

Volgende opmerkingen worden gegeven: 

Chantal Vergauwen Wil de Milieuraad zich als partner engageren om gezamenlijk 
met de gemeente Sint-Gillis-Waas en de provincie Oost-
Vlaanderen enkele landinrichtingsprojecten in te dienen voor het 
verkrijgen van een subsidie? We hebben reeds de 
ondersteuning van de provincie Oost-Vlaanderen. 

Marcel Van Puymbroeck Wat is de timing van dit project? Weet iemand van de 
raadsleden hier meer over? Expertise? 

Chantal Vergauwen We moeten volgende week onze ideeën reeds doorgeven. 
Erik Rombaut Ik ben zeer enthousiast. Wij vragen dit al lang als 

natuurvereniging. Er moet ook zorg zijn voor andere belangen 
bijvoorbeeld: wandelen, recreatiefunctie,… 
Wel wil ik waarschuwen voor de waterkwaliteit van de 
Loeverbeek. Deze is van bedenkelijke kwaliteit. Ik zou een 
zuivering aanbevelen. 

Chantal Vergauwen De gemeente is zich hiervan bewust. Er moeten systemen 
gezocht worden voor zuivering. Hierover moeten we rond de 
tafel zitten en tevens moeten we met de landbouwers de 
beheersovereenkomst bespreken. 

De Meulenaere Marc Ik heb gehoord dat dit project zou gerealiseerd worden in 2020-
2021. Ik zou pleiten om de contouren vager te houden en een 
zoekzone te maken om de juiste locatie te vinden. 



 
 

André Smet Wat doen we met de natte weiden? 
Chantal Vergauwen Zover zijn we nog niet. 
Peter Relaes We vinden in de landbouw wel een plaats voor de afgegraven 

grond. 
Erik Rombaut Bijvoorbeeld de Wase Golf. 
Bert Raets Ik weet graag waarvoor ik me engageer. 
Chantal Vergauwen Daarom zitten we rond de tafel. 
Peter Relaes Het afzuigpunt komt niet aan de straat. 
Chantal Vergauwen We moeten nog niet te veel in detail gaan. 
Carine De Block Wat als er geen subsidie wordt gegeven? 
Chantal Vergauwen Er is in de gemeente een budget voorzien voor waterprojecten, 

maar dit is niet zo groot.  Juist daarom vragen we jullie steun, 
want dit is echt noodzakelijk. 

Peter Relaes Wanneer weten we of Sint-Gillis-Waas de subsidie krijgt?  
Chantal Vergauwen Dat weten we niet precies, we houden jullie op de hoogte. 

Opmerkingen zijn steeds welkom. 
Pascal Buytaert Misschien is het een goed idee om een gezamenlijke Milieuraad 

en Landbouwraad te organiseren. 
Stemming : 17 ja stemmen – 2 onthoudingen 

Besluit: de Milieuraad engageert zich als partner om gezamenlijk met de gemeente Sint-
Gillis-Waas en de provincie Oost-Vlaanderen enkele landinrichtingsprojecten in te dienen 
voor het verkrijgen van een subsidie. 

Punt 5 – Benoveren: 

Inleiding: voorzitter 

Bespreking: schepen Pascal Buytaert – powerpointvoorstelling. 

Volgende opmerkingen worden gegeven: 

Walther Van Waesberghe Moet je al een project hebben om in te schrijven? 
Pascal Buytaert Neen, je kan steeds komen luisteren. 
Erik Rombaut Hoe kan je de mensen stimuleren om zich in te schrijven?                                     
Pascal Buytaert Benoveren is verschenen in het gemeentelijk infoblad, staat op 

de gemeentelijke facebookpagina, op de website van de 
gemeente en op de schermen in het nieuwe gemeentehuis. 

Erik Rombaut Hopelijk maken de aannemers gebruik van bio-ecologisch 
verantwoorde materialen. 

Pascal Buytaert Het project wordt ondersteund door het Steunpunt Duurzaam 
Wonen en Bouwen Oost-Vlaanderen. De aannemers hebben 
een screening doorlopen. 

Walther Van Waesberghe De architect speelt hierin ook een rol. 
Pascal Buytaert Je hebt niet voor elke verbouwing een architect nodig. 
André Smet Wat met de doe het zelvers? 
Pascal Buytaert Benoveren is er voor de mensen die het niet zien zitten om zelf 

werken uit te voeren.  Het is een soort ontzorgen.  De doe het 
zelvers kunnen wel genieten van de groepsaankopen van 
Interwaas. 

Jan Dhollander Moet je lid zijn van de gezinsbond? 
Pascal Buytaert  Neen 
Besluit : kennisname 

 



 
 

Punt 6 – Gezamenlijke Wase Milieuraad: 

Inleiding: voorzitter 

Bespreking: Marcel Van Puymbroeck  

Volgende opmerkingen worden gegeven: 

Marcel Van Puymbroeck Er werd gevraagd om een memorandum op te maken naar de 
gemeente en de politieke partijen toe. Hierin kan de Milieuraad  
bezorgdheden, voorstellen, adviezen, actiepunten etc.  
doorgeven voor de volgende legislatuur. 

Erik Rombaut We hebben in april 2016 een lijst met actiepunten ingevuld voor 
Waasland Klimaatland.  Misschien kan dit er terug bijgenomen 
worden? 

Marcel Van Puymbroeck Dit is een goed voorstel. 
Kathleen Cappaert Ik stuur deze lijst mee als bijlage van dit verslag.  Zo kan 

iedereen dit bekijken en kunnen we dit tijdens de volgende 
Milieuraad verder uitwerken. 

Marcel Van Puymbroeck Beveren gaf ook aan dat kleine concrete punten van de 
Milieuraad te realiseren zijn in een gemeente. Op grote 
projecten heeft de Milieuraad minder impact. 

Kathleen Cappaert Alle aanwezige gemeenten willen de betonstop die voorzien is 
in 2040 sneller ingevoerd zien. 

Marcel Van Puymbroeck Rond juni 2018 wordt er een nieuwe gezamenlijke Wase 
Milieuraad georganiseerd. Wie gaat er mee? 

Besluit : kennisname + lijst met actiepunten Waasland klimaatland van april 2016 wordt door 
de leden herbekeken tegen de eerstvolgende vergadering. 

Punt 7 – Varia: 

7.1 Filmvoorstelling Vlaamse Bouwmeester – Plannen voor plaats 

Vraag: Bert Raets 

Er is een nieuwe film van de Vlaamse Bouwmeester Leo Van Broeck: Plannen voor plaats. 
Deze documentaire werd gemaakt door Nic Balthazar.  Kan deze getoond worden op de 
volgende Milieuraad (duurtijd: 50 minuten)?   

Marcel Van Puymbroeck: De film kan inderdaad getoond worden tijdens de volgende 
Milieuraad. 

Erik Rombaut : Het college van burgemeester en schepenen aarzelt om gebruik te maken 
van de Bouwmeester Scan.  

Pascal Buytaert: Eer is reeds een herziening van het ruimtelijk structuurplan voorzien via 
Interwaas.  De gemeente wacht op feed-back van Interwaas, maar dit is eerder iets voor de 
volgende legislatuur. 

7.2  PRUP Heykavel  

Vraag: André Smet 

Het PRUP voor de Heykavel werd geschrapt door de Raad Van State. Hoe moet het nu 
verder? 
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Pascal Buytaert: De eerder afgeleverde vergunningen van voor de schrapping blijven 
bestaan. Voor het woonwagenpark wachten we op een nieuw PRUP. Bovendien werkt de 
provincie Oost-Vlaanderen aan een infobrochure voor de bewoners van de Heykavel.  Deze 
brochure wordt binnenkort door hen bedeelt. 

7.3 Witte vuilzakken Schoon Volk MIWA 

Vraag: André Smet 

Kan ik meer witte vuilzakken krijgen voor het project Schoon Volk van Miwa? 

Kathleen Cappaert: Ja dat kan. Ik zal je deze na de vergadering meegeven. 

Pascal Buytaert: Deze witte zakken mag je niet aan de vuilniskar meegeven, ze worden 
opgehaald door de technische dienst van de gemeente.  

7.4 Barakken Vlasrootstraat 

Vraag: Francine Rombaut 

In de Vlasrootstraat komen er steeds meer vreemde barakken. Ik heb dit telefonisch 
doorgegeven aan een medewerker van de dienst Omgeving, maar heb nog geen antwoord 
gekregen. 

Kathleen Cappaert: Dit was bij mijn collega Korneel, ik geef dit nog eens aan hem door. 

 7.5 Krokussen – herdenking 1e wereldoorlog 

Kunnen er voor de herdenking van de 1e wereldoorlog krokussen langs de grens aangepland 
worden (bv. aan de dodendraad)? 

André Smet: Een levend monument voor de 1e wereldoorlog is de Notendijk. Na het kappen 
van de kaprijpe wilgen kunnen daar eventueel terug notelaars aangepland worden.  Het hout 
van de notelaars werd gebruikt om geweerkolven te maken 

Jan Dhollander: Er wordt veel gecrossed met motoren op de dijken in Meerdonk. 

Pascal Buytaert: Dit kan je het beste aan de politie doorgeven.  

 

 

De volgende vergadering gaat door op 17 mei 2018 om 20.00 uur in de raadzaal 
van het nieuwe gemeentehuis.  
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